
Beste leden van de raadswerkgroep Duurzaamheid, 

Tijdens het overleg van de werkgroep op 18 maart jongstleden werden door u een aantal vragen 

gesteld waarop u het antwoord nog van mij tegoed heeft. Bij deze de vragen én antwoorden die door 

mij zijn opgepakt. Mocht dit aanleiding zijn tot het stellen van aanvullende vragen dan kan natuurlijk 

in de volgende bijeenkomst, maar schroom zeker niet mij even te bellen, op te zoeken of een mailtje 

te sturen.  

Ik heb de volgende vragen en antwoorden voor u: 

1. Nogmaals presentatie over voortgang RES en rapportage RES rondsturen: zie bijlage 35.2.2 – 
voortgangsmonitor RES Drechtsteden. 

2. Uitzoeken hoe het zit met deelmobiliteit: Deelmobiliteit heeft een plek in het recent 
vastgestelde Mobiliteitsplan. Concreet is er sprake van deelauto's bij nieuwe projecten (VVE 
constructies) en zijn er deelfietsen (Donkey Rebublic, wordt dit jaar uitgebreid). Momenteel 
wordt gewerkt aan aanvullende beleidskaders voor deelmobiliteit. 

3. Uitzoeken of en hoe wij als gemeente gaan over de voorraad en kwaliteit van drinkwater. 
Indien we daar handelingsperspectief hebben graag voorleggen aan de werkgroep. De 
beschikbaarheid en kwaliteit van drinkwater is een verantwoordelijkheid van Oase. De kwaliteit 
van oppervlaktewater een van het Waterschap. Wij hebben daar als gemeente in principe dus 
geen rol in.  

4. Laten weten hoeveel panelen er bedacht zijn voor het zonneveld Betuwelijn en hoeveel dat op 
moet gaan brengen aan energie: Dit antwoord nemen we mee in de toelichting op het project 
tijdens de Ontmoeting van 11 april aanstaande.  

5. Type batterij dat daar gepland is: Zie bovenstaande antwoord t.a.v. 11 april 
6. Uitzoeken hoeveel laadpalen wij hebben in de gemeente: Dat zijn 50  
 

Met vriendelijke groet, 

 

Merlijn Timmers 

 


